
   
Week 20 - PYP Homework Slip  

Date Covered: January 23 – January 27 

  

Grade 5 Girls    

    
 
 

Date: Sunday 23 January, 2022 Cycle 12 – Day 2 
1. English: Study the spelling words below for the dictation test on Thursday 27 January 2022.  

Students will be tested on the spelling of the words.  

formal- whistle- label- puzzle- legal- angle- normal- needle- angel- pupil 

struggle- level- local- bicycle- channel- global- stumble- quarrel- article- fossil 

High Frequency Words: sum- summer- could- forest- probably 

2. English: In your Homework Exercise Book, use each of the words below in a sentence. Each sentence 

should include at least 9 words. Remember to underline the spelling words. 

whistle - puzzle - normal - level- bicycle - channel- quarrel 

3. Math: Solve Mathematics Homework Booklet Page 35. 

 

الفصل  ( .من كتاب لغتي الجميلة 12( صفحة تساوي خمسة ؟…إلى  …وقف العم صالح وتحقق الحلم  من ) قراءة درس اللغة العربية: .٤

 )الدراسي الثاني

Date: Monday 24 January, 2022 Cycle 12 – Day 3 
  .من كتاب لغتي الجميلة 13 – 12( صفحة .وهذه الأماكن ت سمى نجداً  …إلى   …أجاب حسامٌ قراءة درس وتحقق الحلم  من )  اللغة العربية:. ١
 )الفصل الدراسي الثاني(

 
2. Reading: Read the story “Lunch Money” in your Journey’s textbook on pages 407 to 416. 

3. IXL Math: Practice skill (K.1) “Fraction review” on IXL for 15 minutes. 

Date: Tuesday 25 January, 2022 Cycle 12 – Day 4 
1. English: In your Reading Comprehension Booklet, pages 29-30, read the passage ‘The Tea Bag’ and answer 

the comprehension questions.  

2. Math: Solve Mathematics Homework Booklet Page 36. 
 

من كتاب لغتي   13صفحة  .(المملكة العربية السعودية ...إلى ...لكبير  يتحقق ثم بدأ الحلم اوتحقق الحلم  من )قراءة درس  :اللغة العربية .٣

 )الفصل الدراسي الثاني (الجميلة.

اكتب فقرة عن  مخاطر تلوث البيئة وكيفية الحد منها في دفتر اللغة العربية  هي ظاهرة عالمية تؤثر على حياتنا.للتلوث البيئي أنواع مختلفة و -

 ن كلمة .بما لا يقل عن خمسي

Date: Wednesday 26 January, 2022 Cycle 12 – Day 5 
 ١. القرآن كريم:  1. القرآن كريم: تلاوة سورة الملك من آية 1 - 20  

  . الدراسات الإسلامية: ٢

 

من كتاب لغتي  13 ( صفحة .تدور بينهم بسرور  ...إلى ...قراءة درس  وتحقق الحلم من )والآن بعد أن عرفتم قصة التوحيد   اللغة العربية: .٢

 )الفصل الدراسي الثاني (.الجميلة

 التدرب على إملاء الجمل التالية لدعم مهارة )الشدة(:

 وَقفَ العَمُّ صالحٌ وحولهُ الأولادُ على تلَ   قرَيب  منَ الخيمَةِ. .١

 كانَ حُلمُُ الملكِ عَبدِالعَزيزِ أنْ يجَْمعَ الجَزيرةَ تحتَ رَايةِ التَّوحيدِ.  .٢

جَالِ والعلَُماءِ و اتفَّقوُا على اسم  للبلَِادِ. اجْ   .3  تمعَ عَبدُالعزيزِ بالر ِ
Date: Thursday 27 January, 2022 Cycle 12 – Day 6 

1. Writing: Design a poster to spread awareness about your exhibition topic. Your poster should include a strong 

message, some facts and information about what you discovered during your research, and creative images and 

drawings related to your topic. 

2. Raz-Kids: Read and record one story from ‘Level-Up’ and complete the comprehension questions. 

3. Math: Solve Mathematics Homework Booklet Page 37. 
 

 ( من برنامج عصافير وسيتم مناقشتها يوم الأحد.الكسلان والفصول الأربعةقراءة قصة )  . اللغة العربية:٤

Please ensure that your child uses a laptop / desktop (with Microsoft office) during the computer lessons. 
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